
 

 

 
 
Besluitenlijst van de commissievergadering Ruimte en Economie,  
gehouden op maandag 8 januari 2018. 
 

 
Voorzitter: 

Mevrouw H. Berning-Everlo 

Griffier: 

Mevrouw G.M.M. Schreijer 
  
Aanwezig zijn de leden: Aanwezig van het college: 

De heer H. Stevelink (CDA) De heer E. Volmerink, wethouder 
De heer T. Busscher (CDA) Burgemeester W.A.M. Haverkamp-Wenker  
De heer R. Booijink (CDA) (agendapunt 1 t/m 4) 
De heer W.J.G. Weerink (CDA)  
De heer A.H.M. Eidhof (CDA)  
De heer W. Oude Voshaar (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer M. Groothuis (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer S. Droste (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer P. Hannink (Gemeentebelangen/VVD)  
Mevrouw U. Bekhuis-Groothuis (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer H. Plegt (Gemeentebelangen/VVD)  
De heer A. Plegt (Dorpen Centraal)  
De heer L. Oosterik (Lijst Oosterik)  
Mevrouw M. De Boer-Loman (PvdA)  
De heer H. Wessels (PvdA)  
  
Afwezig zijn de leden: Afwezig van het college: 

De heer B. Olde Hampsink (CDA) De heer R.H. de Witte 
De heer B. Harmelink (Dorpen Centraal) De heer T. Vleerbos, wethouder 
  
  
Plaats: Tijd: 

Raadszaal 19.35 – 21.15 uur 
  
 
 

1. Opening en vaststellen agenda 

 De voorzitter opent de vergadering en doet mededeling dat afwezig zijn: de heer Olde Hampsink en de 
heer Harmelink, en van het college wethouder Vleerbos en wethouder De Witte. Burgemeester 
Haverkamp verlaat de vergadering na de rondvraag i.v.m. andere afspraken. 
 
Besluit: 

De agenda wordt conform vastgesteld. 
 

2. Vaststellen van besluitenlijst van de vergadering van 4 december 2017 en actielijst 

 Besluit: 

De besluitenlijst wordt conform vastgesteld. 
 
Actielijst: 

De evaluatie Kapverordening is voor deze vergadering geagendeerd en kan derhalve worden 
afgevoerd. 
 

3. Mededelingen 

 Geen mededelingen. 
 

4. Rondvraag 

 De heer Eidhof vraagt naar de stand van zaken inzake het fietspad in Albergen. 
Wethouder Volmerink antwoordt: het fietspad is voor 99,9% gebruiksklaar en kan in gebruik worden 
genomen. Een dezer dagen volgt een officiële mededeling hierover. 
 
De heer Busscher vraagt of er aanpak van de slechte kwaliteit van bermen op de binnenwegen gaat 
plaatsvinden en past dit binnen het programma van wegen, de graskeien e.d.? 
Wethouder Volmerink antwoordt: dit hebben we ook gesignaleerd en het heeft onze aandacht. Op dit 
moment is het niet effectief om er mee aan de slag te gaan. De grond dient eerst goed te drogen 
voordat men daadwerkelijk iets kan doen.  
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Het programma biedt geen mogelijkheid om overal graskeien te gaan leggen, het probleem wordt 
meegenomen in het eerstvolgende overleg. 
 
De heer Stevelink: is er budget beschikbaar om in het geval zich gevaarlijke situaties voordoen daar in 
de toekomst ook graskeien te leggen zoals vorig jaar is gebeurd? 
Wethouder Volmerink: vorig jaar is een eenmalige actie geweest waarbij wegen die kapot gereden 
waren zijn aangepakt. Het is niet zo dat elke situatie die zich voordoet daarbij meteen graskeien worden 
gelegd, hiervoor is geen budget beschikbaar. Als dit het geval zou moeten zijn dan moet het budget 
komen uit het fonds dat toentertijd is aangelegd. Er is dan sprake van een nieuwe situatie, daarvoor 
wachten we eerst de inspectierapporten af.  
 
De heer Oude Voshaar: de inspectie zou nu kunnen plaatsvinden, de wegen zijn slecht en het is 
duidelijk zichtbaar wat er moet gebeuren.  
 
De heer Hannink vraagt: is het een optie om in de toekomst gebroken puin te gebruiken i.p.v. het zand 
dat nu wordt gebruikt. 
Wethouder Volmerink: deze optie neem ik mee voor het overleg. 
 
 

5. Informatie vanuit het college 

 Geen. 
 

6. Presentatie evaluatie kapverordening 

 Presentatie: 

Op uitnodiging van het college verzorgen de heer M. Nolten en de heer F. Hottenhuis een informatieve 
presentatie. 
 
De sheets zijn als bijlage bij het verslag gevoegd.  
 

7.  Intrekken Beheersverordening grondbedrijf 2011 

 Voorgesteld raadsbesluit: 

Het intrekken van de Beheersverordening grondbedrijf 2011. 
 
Advies commissie: 

Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als Hamerstuk voor de raadsvergadering van 22 januari 2018. 
 

8. Vaststellen bestemmingsplan Reutum en Tubbergen, Oldenzaalseweg 148 en Elsweg 4. 

 Voorgesteld raadsbesluit: 

Vast te stellen bestemmingsplan Reutum en Tubbergen, Oldenzaalseweg 148 en Elsweg 4. 
 
De heer Booijink vraagt aandacht voor het onnodig vertragen van de processen bij de aanvragen, 
bijvoorbeeld door het niet duidelijk aangeven welke stukken aangeleverd moeten worden. Dit betreft 
een opmerking van aanvragers die deze ervaring hebben gehad. 
 
Wethouder Volmerink geeft aan deze opmerking niet te herkennen. De meeste aanvragen verlopen via 
een adviesbureau. Deze weten exact weten welke stukken er verwacht worden bij een aanvraag.  
Hij zegt toe de adviesbureaus die de aanvragen doen er op te attenderen dat ze e.e.a. goed aanleveren 
aangezien ze in deze een verantwoordelijkheid hebben jegens de aanvragers. 
 
Advies commissie: 

Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als Hamerstuk voor de raadsvergadering van 22 januari 2018. 
 

9. Vaststellen bestemmingsplan Broekdijk 58 Mander en beeldkwaliteitsplan Rood voor rood 

 Voorgesteld raadsbesluit: 

Vast te stellen bestemmingsplan Broekdijk 58 Mander en beeldkwaliteitsplan Rood voor rood. 
 
Advies commissie: 

Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als Hamerstuk voor de raadsvergadering van 22 januari 2018 
 

10. Vaststellen bestemmingsplan Vriezenveenseweg 78 Geesteren 

 Voorgesteld raadsbesluit: 

Vast te stellen bestemmingsplan Vriezenveenseweg 78 Geesteren 
 
Advies commissie: 

Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als Hamerstuk voor de raadsvergadering van 22 januari 2018 
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11. Vaststellen bestemmingsplan Langemaatsweg 18 Manderveen en beeldkwaliteitsplan Rood voor 
rood 

 Voorgesteld raadsbesluit: 

Vast te stellen bestemmingsplan Langemaatsweg 18 Manderveen en beeldkwaliteitsplan Rood voor 
rood. 
 
Advies commissie: 

Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als Hamerstuk voor de raadsvergadering van 22 januari 2018. 
 

12. Vaststellen bestemmingsplan Grensweg 1 Langeveen –  Meijersweg 8 Geesteren 

 Voorgesteld raadsbesluit: 

Vast te stellen bestemmingsplan Grensweg 1 Langeveen –  Meijersweg 8 Geesteren. 
 
Advies commissie: 

Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als Hamerstuk voor de raadsvergadering van 22 januari 2018. 
 

13. Vaststellen bestemmingsplan Buitengebied Partiele Herziening Hardenbergerweg 168 

 Voorgesteld raadsbesluit: 

Vast te stellen bestemmingsplan Buitengebied Partiele Herziening Hardenbergerweg 168. 
 
Advies commissie: 

Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als Hamerstuk voor de raadsvergadering van 22 januari 2018. 
 

14. Sluiting 

 De voorzitter sluit de vergadering om 21.15 uur 
 

 
 
 
Bijlage: Actielijst  
 

Openstaande acties: 
 

Actor Activiteit Termijn Afgehandeld 
ja/nee 

Wethouder Volmerink Terugkoppeling uitwerking 
woningbouwprogramma 

Juli 2018  

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 


